
Bestyrelsesmøde 2019-12-05 

Deltagere: Hanna, Tove, Aase, Henrik, Jes 

Dagsorden 

1. Referat fra møde 2019-05-23  

2. Korets økonomi, herunder tilskud for 2020 (Henrik) 

3. Forhold vedrørende Kulturhuset, herunder anskaffelse af el-klaver (Aase,Jes) 

4. Koncertudvalget (Jes) 

5. Eventuelt (alle) 

Referat 

ad 1: 

Referatet af mødet 2019-05-23 er rettet vedrørende tilstedeværelse og punkt 6, se nedenfor. Der er 

enighed om at vi fremover skal huske at bede om Denis´ kommentarer til koncerter.  

 

ad 2:  

Henrik fremlagde en ajourført oversigt over økonomien, der ikke giver anledning til bekymring. Som det er 

normal praksis er 10% af tilskuddet fra kommunen øremærket til debatskabende aktiviteter. Henrik 

redegjorde for sine dårlige erfaringer med tilsvarende aktiviteter i andet regi, og der er enighed om at vi gør 

som vi pjejer, dvs leverer de 10% tilbage til kommunen. Vi vil søge om tilskud fra Kor72 til workshop med 

Vagn.  Aase sørger for bestilling af lokale.  

 

ad 3:  

30/8 havde Kulturhusets leder Lone Jensen jubilæumsreception, og  Hanna repræsenterede koret med en 

passende gave. Vedrørende manglende annoncering af sommerkoncerten 12/5 på bibliotekets infoskærm 

(jf. referat af sidste møde), så er der ikke rigtig nogen forklaring. Men næste gang vil vi huske at checke. 

Vi har fået tilskud på 5.900 kr til anskaffelse af et elklaver. Restbeløbet på ca 9000 kr. vil blive betalt af 

koret. Aase vil kontakte Lone Jensen og anmode om at vi kan parkere klaveret i foreningslokalet. For at 

beskytte det mod uautoriseret brug og mod ridser ved transport, efterlyses et kormedlem (m/k) som har 

mulighed for at fremstille et overtræk til klaveret. Interesserede kan se mere om instrumentet her: 

https://www.youtube.com/watch?v=dsbdv1xmaY4&t=11s 

https://www.digitalpiano.dk/dexibell-vivo-h3-digital-piano.html 

  

ad 4: 

Vi har for øjeblikket to koncertaftaler i foråret, en a cappella koncert, og en koncert med musik af Brahms 

og Rheinberger for kor og klaver. Til a cappella programmet har vi en aftale med Terslev kirke 23/4, og vi 

har en føler ude hos Odd Fellow i Næstved. Vi vil endvidere prøve Nivaagaard igen. Når det sidste gang 

mislykkedes, lå fejlen entydigt hos Nivaagaard, og der er ingen garanti for at det ikke kan ske igen! Hvis der 

ikke viser sig andre muligheder end Terslev, vil vi overveje Metronomen på Frederiksberg. Til 

Brahms/Rheinberger programmet har vi foreløbig en aftale med Vestkirken 13/6. Som aktiviteterne tegner 

sig nu, vil det endvidere være naturligt at sigte mod at få stablet et juleprogram på benene til julen 2020, 

eventuelt til en (ubetalt) koncert med entré i Skovlunde kirke i stil med den vi lavede julen 2016. 

ad 5: 

Relevansen af afbudslisten blev drøftet, og der var enighed om at ændre den til en registrering af 

tilstedeværelse, afbud og fravær uden afbud. 

Næste bestyrelsesmøde bliver 2020-03-05, og vi holder generalforsamling 2020-03-12   

2019-12-11  

/Jes 

https://www.youtube.com/watch?v=dsbdv1xmaY4&t=11s
https://www.digitalpiano.dk/dexibell-vivo-h3-digital-piano.html

